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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért nincs nálunk is kedvezményes gyerekjegy a tömegközlekedésben?” címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési é s

energiaügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tömegközlekedés meglehet ősen drága Budapesten . Azoknak, akik látogatóba érkeznek

különösen az, mert ők nem bérletet használnak. A gyerekeknek is ugyan olyan árú jegyet kel l

venni, mint a felnő tteknek.

Miért nincs nálunk is kedvezményes gyerekjegy ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Horváth Zsolt
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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